

《金发雄心再现！超模Irina Shayk杜嘉班纳秀场身穿锥形胸衣致敬麦当娜！》

伊莉娜·莎伊克(Irina Shayk)在杜嘉班纳的秀场上简直slay全场!

在米兰时装周上，她以一袭锥形胸衣搭配金色卷发，直接复刻了麦当娜1990年“金发雄心”巡演中的经典形象，这波致敬我给满分!

而麦当娜本尊就坐在前排C位，她一身黑色长裙搭配金色皇冠，闪瞎众人眼，她自己就是最大的时尚Icon!





01

Irina Shayk made a bold fashion statement at Dolce & Gabbana's runway show during Milan Fashion Week, channeling the iconic Madonna with a cone bra bustier and blonde curls.

在米兰时装周期间，伊莉娜·莎伊克在杜嘉班纳的T台秀上大胆发表时尚宣言，她身着锥形胸衣和金色卷发，完美致敬麦当娜 (Madonna) 的经典形象。

The 38-year-old Russian model confidently strode down the catwalk on Saturday, donning the daring ensemble complemented by a sleek black blazer, trousers, and gold cross earrings.

周六，这位38岁的俄罗斯模特身着一套大胆的服装，搭配黑色修身西装外套、长裤和金色十字架耳环自信地走在T台上。

Her natural brunette hair was cleverly disguised beneath a short blonde wig, echoing the “Material Girl” songstress's Blond Ambition era from the 1990s.

她原本的棕色头发被巧妙地隐藏在金色短假发之下，让人回想起这位《Material Girl》女歌手麦当娜20世纪90年代金发雄心的辉煌时代。



The creative duo behind Dolce & Gabbana, Domenico Dolce and Stefano Gabbana, drew inspiration from Madonna, 66, for their spring/summer 2025 collection, transforming her into their muse.

杜嘉班纳背后的创意二人组多梅尼科·多尔切和斯蒂芬诺·加巴纳从66岁的麦当娜身上汲取灵感，创作了2025年春夏系列，将她视为他们的缪斯。

The runway was a testament to this homage, with other models showcasing religious patterns, curly wigs, and cone bras, as reported by People.

T台上的展示正是对这一致敬的见证，据《人物》杂志报道，其他模特也展示了宗教图案、卷发和锥形胸衣。

Madonna herself was in attendance, front row center, witnessing the spectacle in a dramatic ensemble that mirrored her own bold fashion sense.

麦当娜本人也亲临现场，坐在前排中央，目睹了这一壮观景象，她身着一套戏剧性的服装，彰显了她自己大胆时尚感。



Draped in a long black veil cascading to her knees, she wore a black maxi dress, fishnet stockings, and pointed black heels, accessorizing with a gold crown and a dazzling diamond necklace from Alta Gioielleria.

她身披一袭长及膝盖的黑色面纱，身着一袭黑色长裙，搭配渔网袜和黑色尖头高跟鞋，佩戴着Alta Gioielleria品牌的金色皇冠和璀璨钻石项链作为点缀。

02

流行天后麦当娜是一位音乐影视双栖巨星。她的《Like a Virgin》、《Ray of Light》等金曲风靡全球，并多次获得格莱美、全美音乐奖加冕。

她不仅是舞台上的女王，更是时尚界的Icon。

在1990年金发雄心巡演中，32岁的麦当娜以一头标志性的金色短发和锥形胸衣的大胆前卫造型，彻底颠覆了当时的时尚界，将性感与叛逆完美融合，成为了无数人心中的时尚偶像。



The Queen of Pop, Madonna, first wore Jean Paul Gaultier 's bullet bra-inspired bustier during her groundbreaking 1990 Blond Ambition Tour, and since then, she has revisited this iconic style numerous times.

流行天后麦当娜在其开创性的1990年“金发雄心”巡演中，首次穿上了让·保罗·高缇耶设计的子弹胸衣式束身衣，此后，她多次重新演绎了这一标志性风格。

More than three decades later, her revolutionary influence with Gaultier's conical bra continues to resonate, as a fresh wave of celebrities embraces the bold silhouette.

三十多年后的今天，麦当娜与高缇耶锥形胸衣的革命性影响仍在持续发酵，一股新的名人潮流正拥抱着这种大胆的轮廓设计。

Superstar siblings Kylie Jenner and Kourtney Kardashian both stepped out in vintage Gaultier dresses with the same pert, perky bust.

超级明星姐妹凯莉·詹娜和考特妮·卡戴珊穿过高缇耶的复古连衣裙，展现出同样俏皮活泼的胸部曲线。

Doja Cat, on her album cover for 'Planet Her', showcased an exaggerated version from Gaultier's iconic 1987 collection, while Bella Hadid graced Gaultier's 'Les Marins'

campaign in a stunning pearlescent seashell variant, further solidifying the timeless appeal of this fashion icon's creations.

豆荚猫在她的专辑《Planet Her》封面上，展示了高缇耶1987年标志性系列中的一个夸张版本，而贝拉·哈迪德则以一款令人惊叹的珍珠色贝壳变体，为高缇耶的“Les Marins”系列宣传活动增色添彩，进一步巩固了这位时尚偶像作品的永恒魅力。



Cardi B and Megan Thee Stallion, rap royalty, have taken the style to new heights, with Cardi paying homage to Madonna in her "Up" music video and Grammy's performance, while Megan stunned at the BET Awards 2021 in a custom Grecian-style Gaultier gown.

嘻哈界的皇后级人物卡迪·B和梅根·西·斯塔莉安将这种风格推向了新的高度。卡迪在她的《Up》音乐视频和格莱美奖表演中向麦当娜致敬，而梅根则在2021年BET颁奖典礼上以一袭定制希腊风格的高缇耶礼服惊艳全场。



“ Theoretically, you think about the corset as a very constricting garment; it holds the body, it controls the body, it forms the body, it molds the body, ” Natalie Nudell, a fashion historian and adjunct instructor at the Fashion Institute of Technology, told Page Six Style.

“ 从理论上讲，你认为紧身胸衣是一种非常束缚的服装;它支撑身体，控制身体，塑造身体， ” 时尚史学家、时装技术学院副教授娜塔莉·努德尔告诉《第六页》杂志。

“ But what ’ s interesting in Gaultier ’ s version is that instead of being an undergarment, it ’ s the garment. And it sort of takes it out of this constrictive place into a place of female liberation. ”

“ 但高缇耶版本的有趣之处在于，它不是内衣，而是外衣。它从束缚女性的桎梏中挣脱出来，成为女性解放的象征。 ”

重点词汇：

runway show T台秀，时装秀

cone bra bustier 锥形胸衣

catwalk T台

wig 假发

spring/summer collection 春夏系列

maxi dress 长裙

fishnet stockings 渔网袜

pointed black heels 尖头黑色高跟鞋

groundbreaking 开创性的

vintage dresses 复古连衣裙

